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1.Do I often have to work overtime?
我需要经常加班吗?

2.Is there any extra pay for working overtime?

有加班费吗?

3.How to compensate me if I work overtime?

加班以后怎么补偿?

4.To be honest, nobody would like to work overtime.

老实说，没人喜欢加班。

5.However, we have to if it is necessary for ourcompany. I would do that if it is the call of duty.

但是工作需要，我们不得不加班，只要是我的职责要求，我就愿意加班。

6.I really don’t like to work overtime, that’s why I quit my job last month.

我不喜欢加班，这也是我上个月辞职的原因。

7.I dislike working overtime and I want to punch in and out in regular pace.

我不喜欢加班，我喜欢按时上下班。

8.Generally, it is 2 to 3 hours more than your working hours.

一般加班时间比正常工作时间长2到3个小时。

9.I hate to tell you this, but you have to get used to working my overtime here.

我不愿意说这个事，但是我必须告诉你，我们公司加班很频繁，你必须适应。

10.You will be given extra pay if you can stay late.

加班的话有额外补贴。

Dialogue 1
对话1
Do I often have to work overtime?

我需要经常加班吗?

Yes, you have to work overtime a lot due to the editing job.

是的，鉴于编辑的工作性质,我们经常需要加班。

Is there any extra pay for that?

有加班费吗?

No, but we’ll provide you with good businesses at the end of the year.

没有，不过年终的时候会有很可观的奖金。

Dialogue 2
对话2
Can we talk about the working overtime issue? What’s on your mind?

我们可以谈谈加班问题吗?你怎么看?

Yes, sure. To be honest, nobody would like to work overtime. However, we have to if it isnecessary for our company. I would do that if it is the call of duty.

好的。老实说，没人喜欢加班。 但是工作需要，我们不得不加 班。只要是我的职责要求，我 就愿意加班。

Glad to hear that. Generally, it is 2 to 3 hours more than your working hours.

很髙兴你能这么说。-般加班 时间比正常 作时间长2到3个小时。

OK, I completely understand.

好的，我完全可以理解。
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